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Vragen van het lid de Rouwe (CDA) aan de Minister van Infrastructuur en 
Milieu over het bericht dat de Velsertunnel onveilig is (ingezonden 7 augustus 
2014). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het bericht dat de Velsertunnel onveilig is?1 

Vraag 2
Kunt u aangeven welke maatregelen en acties ondernomen zijn naar 
aanleiding van het inspectierapport, welke tekortkomingen nog niet verholpen 
zijn en op welke termijn dat wel wordt gedaan? 

Vraag 3
Kunt u aangeven of de veiligheidssituatie thans wel voldoet aan alle eisen 
van de vigerende wetgeving, aan welke eisen niet wordt voldaan en welke 
eisen onder overgangsrecht vallen? 

Vraag 4
Kunt u aangeven hoe de veiligheidssituatie in de Velsertunnel zo in het 
gedrang is gekomen? Doen dergelijke situaties zich ook voor bij andere 
tunnels en betreffen dat tunnels die onder de overgangsregeling van de 
Tunnelwet vallen? 

Vraag 5
Kunt u aangeven of en op welke wijze het gemeentebestuur en de veilig-
heidsregio betrokken is of wordt bij dergelijke inspectierapporten?

1 IJmuider Courant dd. 6 augustus 2014 http://www.ijmuidercourant.nl/regionaal/ijmond/
article27141476.ece/Tunneldrama-dreigt-Velsertunnel-onveilig?lref=vptopDagblad
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